

	Esityslista
x	Pöytäkirja

Vesipallon asiantuntijaryhmä 6/2018

Aika: 2.9.2018 klo.14.30

Paikka: Skype

	Osallistujat	Kutsu	Läsnä
pj	Peter Von Weissenberg	X	
jäsen	Reija Häkkinen	X	X
jäsen	Kalle Nousiainen	X	
jäsen	Mikaela Tanke	X	X
jäsen	Hannele Kupari	X	X
esittelijä	Ippe Natunen	X	
Sv	Tua Turunen	X	X
LiHa	Lotta Långström	X	



	Esityslista
x	Pöytäkirja



1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen 14.14

2. Läsnäolijat ja pöytäkirjan tarkastajan nimeäminen

Läsnä olivat Reija Häkkinen, Mikaela Tanke, Hannele Kupari ja Tua Turunen.

Peter Weissenberg, Kalle Nousiainen, Lotta Långström ja Ippe Natunen olivat estyneitä.

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja

4. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista

5. Toimintasuunnitelma

5.1 missä ollaan menossa: Lajifoorumi järjestetään Impivaara Cupin yhteydessä joulukuussa Turussa.

5.2 Kummiseuratoiminta: Päätettiin että viedään asiaa eteenpäin seurakierrosten yhteydessä. Selvitetään onko seuroissa kiinnostusta lähteä viemään asiaa eteenpäin esim. lajiesittelyinä.

5.3 Seurakyselyn koonti. Mikaela Tanke tekee yhteenvedon, käsitellään yhteenvedo seuraavassa kokouksessa.

5.4 Kevään 2019 seurakysely toteutetaan helmi-huhtikuussa, sähköpostitse jaettavan linkin kautta. Reija Häkkinen selvittää seurakyselyn sisällön ja tekee koonnin seuraavaan kokoukseen.

6. Budjetti

6.1 Käytiin läpi budjettia Kristan Terämaan elokuussa lähettämän yhteenvedon kautta. Näyttää siltä, että koska osa suunnitelluista toiminnoista ei ole toteutunut tai niihin on kulunut suunniteltua pienempi osa budjetista, budjetista vapautuisi varoja kohdennettavaksi toimintasuunnitelman mukaisesti tuomaritoiminnan kehittämiseen ja maajoukkuetoimintaan.

Päätettiin käyttää VpAr:n budjetista osa tuomarikoulutuksen ja U15 ja U17 Npm-reissun tukemiseen.

Päätettiin että Tua Turunen kysyy Krista Terämaalta uimaliitosta budjettia.

6.2 Budjetti seurakierrokselle. Ehdotetaan, että seurakierroksen tekijälle maksetaan kulukorvaukset mikäli Ipen avuksi on lähdössä muita toimijoita.

7. Sarjakatsaus

7.1 Tilanne tällä hetkellä: Sarjat alkavat syyskuun lopussa. Tua Turunen toivoo että seurat olisivat aktiivisia turnauksiin järjestettävien tuomareiden osalta.

	Esityslista
x	Pöytäkirja

7.2 OuLo anomus yli-ikäisestä tyttöpelaajasta CSM-sarjaan. OuLon ja UiTa:n yhteisjoukkue hakee pelioikeutta Juulia Mäkiselle OuLo:n CSM joukkueeseen. Juulia pelaa tulevalla kaudella myös UiTa:n naisten joukkueessa.

VpAr tarkasti tilastot, ja päätti myöntää pelioikeuden Juulia Mäkiselle C-sarjaan, jotta Oulu ja Tampere saavat yhteisjoukkueen CSM-sarjaan.

8. Koulutus

8.1 Valmentaja 2 tulevaisuus: tarvitaan resursseja jotta, osa koulutuksesta voitaisiin toteuttaa internetin välityksellä. Pyydetään Lotta Långströmiä viemään asia keskusteltavaksi liittohallitukseen.

8.2 Valmentaja 3-klinikka, ajankohta ja teema. Päätettiin pyytää Peter Weissenbergiä selvittämään asia seuraavaan kokoukseen.

8.3 Tuomarikoulutus 2 Impivaara Cupissa, Tua Turunen koordinoi.

9. Maajoukkue toiminta

9.1 Jatkuu kaudella 2018-2019 liittovetoisena, U15 ja U17.

9.2 VpAr toivoo että, miesten kv-toimintaa lähdetäisiin vetämään seurajohtoisesti. Mikaela Tanke selvittää asiaa.

9.3 VpAr toivoo että, seuravetoista kv-toimintaa, esim. Masterstoimintaa tuotaisiin enemmän esille liiton julkaisuissa. Päätettiin että Reija Häkkinen ottaa vastuun toteutuksesta.

10. Lyhyen aikavälin (5vuotta) ja pitkän aikavälin toimintasuunnitelma vesipallolle lajina.

10.1 Päätetään että tämä kohta käsitellään seuraavassa kokouksessa, aiheen laajuuden vuoksi.

11. Sarjapäivät

11.1 Ei ole selkeää tahoja joka valvoisi tuomarien toimintaa, päätetään että, asiasta keskustellaan tuomareiden linjalaverissa Turun PM-turnauksen yhteydessä. Tua Turunen toimii sarjavastaavan ominaisuudessa tilaisuuden koordinaattorina ja kokoonkutsujana.

Sarjapäivillä nousi esille myös se että seurojen yhteistyötä olisi hyvä vahvistaa. Seuroilla ei ole selkeää tahoja, joka valvoisi että sovitut toimenpiteet toteutuisivat.

12. Muut asiat

12.1 Ipen seurakäynnit: Päätettiin että Hannele selvittää seurojen yhteystiedot ja toimittaa ne Ipelle. Vpar toivoo että seurakäyntien yhteydessä päivitetäisiin yhteystiedot sekä kartoitettaisiin harrastajamääriä. Toivotaan myös että seurakäynnit osaltaan kohdistuisivat myös niihin seuroihin joissa ei tällä hetkellä ole aktiivista sarjatoimintaa.

13. Seuraavan kokouksen ajankohta ja kokouksen päätös

Päätettiin pitää seuraava kokous 14.10.2018 klo. 14 skypessä.

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo.15.25.